

赫章县 2019-2020 学年度第一学期期末教学质量检测试卷

七年级 英语

注意事项：

1. 答题前，务必将自己的准考证号、姓名、班级填写在答题卡规定的位置，并将条形码贴于答题卡指定位置。
2. 答题时，必须使用 2B 铅笔或 0.5 毫米黑色签字笔，将答案填涂或书写在答题卡规定的位置，字体工整，笔迹清楚。
3. 所有题目必须在答题卡上作答，在试卷上答题无效。
4. 本试题共 8 页，满分 120 分，考试用时 120 分钟。
5. 考试结束后，将试题和答题卡一并交回。

卷 I

第一部分 单项选择（共 10 分）

从下列各题所给的 A、B、C、D 四个选项中，选择能填入空白处的最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑（每小题 1 分，共 10 分）

1. She says her favorite _____ is English.
A. color B. sport C. subject
2. —Jill, who _____ that in the white coat?
—It's my brother, Joe.
A. did B. does C. are D. is
3. My daughter is _____ years old. Today is her _____ birthday.
A. nine; ninth B. nine; ninth C. ninth; nine D. nine; nine
4. Let's have some oranges.
A. That's sounds good B. That sounds good
C. That sound good D. That's sound good
5. My parents and I will go to Shanghai Disneyland (迪士尼) tomorrow.
A. How are you? B. Thanks.
C. Have a good day! D. Nice to meet you.
6. _____ name is Tony and _____ name is Lucy.

A. Her; his B. His; her C. Her; her D. His; his

7. Look at the men over there. They _____ Li Ming's cousins.

A. be B. am C. is D. are

8. Thanks _____ your help. And you can call me _____ 788-2392.

A. to; at B. to; in C. for; in D. for; at

9. _____ mother is a famous doctor and she works in People's Hospital.

A. Jim and Bob B. Jim's and Bob's C. Jim and Bob's D. Jim's and Bob

10. —Jane, _____ is our School Day?

—It's on May 18th.

A. who B. how C. where D. when

第二部分 完形填空 (15 分)

阅读短文，从短文后各题所给的 A、B、C、D 四个选项中，选择能填入空白处的最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑（每小题 1.5 分，共 15 分）

My name is Bill. I am a student in No. 10 Middle School. I am very busy this 11. On June 3rd, we 12 a school trip. I need to buy some food 13 the trip. On June 6th, we have a P. E. test. I am a fat boy, so it is really 14 for me. June 15th is my twelfth 15. I ask my friends to 16 to my party. I need to buy some things for my party in the 17. June 26th is my friend Alan's birthday. I know 18 like(s) ping-pong. I want to buy a ping-pong bat for him. On the last day of June, June 19, my school has a book sale in the school library. I can buy some books at good 20. I hope (希望) I can have a good time this month.

11. A. time B. week C. month D. day

12. A. like B. have C. think D. know

13. A. at B. with C. in D. for

14. A. interesting B. difficult C. relaxing D. fun

15. A. festival B. birthday C. term D. thing

16. A. love B. help C. take D. come

17. A. room B. store C. school D. classroom
18. A. she B. I C. they D. he
19. A. thirty B. thirtieth C. thirty-one D. thirty-first
20. A. sets B. habits C. prices D. dollars

第三部分 阅读理解（40分）

I. 阅读短文，根据短文内容从短文后各题所给的 A、B、C、D 四个选项中，选择最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑（每小题 2 分，共 30 分）

A

This is a photo of Mr. Smith's family. The man with glasses (眼镜) is Mr. Smith, the father. The woman is the mother. They have a son and a daughter. The son is behind(在....后面) Mr. Smith. His name is Jack. He's 14. Kate is Jack's sister. She is 12. Jack and Kate are in the same school, but they are in different (不同的) grades. Jack is in Grade Seven and Kate's in Grade Five. They are good students.

21. Mr. and Mrs. Smith have _____.

- A. a son and a daughter B. Jack and Kate's sister C. three children D. a family of five

22. The woman is _____ mother.

- A. the man's B. the woman's C. Kate's and Jack's D. Kate and Jack's

23. Jack and Kate are in the same _____ .

- A. class B. grade C. school D. year

24. Smith is the _____ name.

- A. man's B. woman's C. boy's D. family

25. Jack and Kate are _____ .

- A. good children B. good students C. in different schools D. in the same grade

B

Robert's parents are working in Wuhan, China now. He studies there, too. This is his schedule(日程安排表) in December. Read it and answer questions.

Time	Mon.	Tue.	Wen.	Thur.	Fri.
8: 00	Math	Chinese	Science	Math	Chinese
8: 55	Science	Math	Chinese	English	Science
Gymnastics (体操)					
10: 00	History	English	Chinese	P. E.	P.E.
10: 55	Art	P. E.	Music	History	Computer
Lunchtime					
14: 00	English	Science	Math	Chinese	English
14: 55	Chinese	Biology	English	Science	Math
15: 50	Music	Computer	History	Art	Biology
16: 45	Classmeeting	Historyclub	Gymnastics	Gymnastics	Gymnastics

There are 45 minutes for every class.

26. Robert's favorite subject is art and music, so his favorite day is _____.

- A. Monday B. Tuesday C. Friday D. Thursday

27. The students can have lunch at _____.

- A. 10:00 B. 12:00 C. 14:00 D. 16:00

28. How many days do they go to school in a week?

- A. Four. B. Six. C. Five. D. Seven.

29. When do they have computer?

- A. On Tuesday and Friday. B. On Thursday and Monday.
C. On Tuesday and Wednesday. D. On Friday and Thursday.

30.How long do they have gymnastics in the morning?

- A.Ten minutes. B.Fifteen minutes. C.Twenty minutes. D.sixty-five minutes.

C

Hi Mary,

How are you?

Do you like your school? I like my school a lot. My teachers are very nice. Some of my subjects are fun, but some of them are boring. I like English and art, but I don't like math.

My brother likes his school, too. He likes math, but he doesn't like English. His favorite class is P. E. He likes it very much. Does your sister like her school? What subjects do you like?

Alice

Hi Alice,

It's nice to hear from you. I'm fine, thanks. Yes, I like my school, but my sister doesn't. She doesn't like homework! I like music and English, but I don't like P. E. I like all of my teachers. Miss Lee is my favorite. She teaches music. Her classes are always fun. Do you have a favorite teacher?

Mary

31.Alice does not like _____.

- A.English B.music C.math D.art

32.What does Alice's brother think of P. E. ?

- A.It is boring. B.It is difficult. C.It is fun. D.We don't know.

33.Who does not like school?

- A.Mary. B.Alice's brother. C.Alice. D.Mary's sister.

34.What's Miss Lee?

- A.A clerk in a store. B.A doctor. C.A movie star. D.A teacher.

35.Mary mainly writes about _____ in her letter to Alice.

- A.her family B.her school life C.her friends D.her hobby

II. 阅读短文，根据短文内容，从短文后的方框中所给的 A、B、C、D、E、F、G 七个选项中，选出能填入空白处的最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。每个选项只能选一次，选项中有两项为多余选项。（每小题 2 分，共 10 分）

Hello! My name is Sally White. I am a girl from America. 36. _____ Shanghai is a nice city (城市). I like it very much. Five people are in my family. They are my parents, my sister, my brother and I. My parents are teachers in a middle school. Look! 37. _____ It's yellow. Some of

my school things are in it. 38. _____ I must find it. I see a watch in my brothers hand, so I ask him, "Is this watch mine?" He says, "39 _____. It's Lisa's." 40. _____ She opens (打开) her schoolbag and finds a watch in it. She says to me, "Your watch is in my schoolbag. Here you are."

- A. That is my schoolbag.
- B. I like it.
- C. I am in Shanghai with my family now.
- D. Lisa is my sister.
- E. But I lost my watch.
- F. No, it isn't.
- G. How are you?

第四部分 情景交际 (10 分)

根据对话内容, 从方框中所给的 A、B、C、D、E、F、G 七个选项中选择恰当的句子补全对话, 使对话意思完整、通顺, 并在答题卡上将该项涂黑 (每小题 2 分, 共 10 分)

A: Hello, I'm Susan. I'm a new student.

B: Hi, I'm Rick. Nice to meet you.

A: Nice to meet you, too. 41. _____

B: Yes, I am. What about you?

A: I'm in Grade Seven, too. 42. _____

B: Math. What about you?

A: Science. 43. _____

B: Because it's very interesting.

A: 44. _____

B: On Monday and Friday.

A: 45. _____

B: Mr. Green. He's a very good teacher.

- A. When do you have math?
- B. Why do you like math?
- C. What's your favorite subject?
- D. Are you in Grade Seven?
- E. Who's your math teacher?

卷 II

第五部分 短文改错 (15 分)

阅读短文，判断标有题号的每一行划线部分和漏字符号（^）处是否有错误。如无错误，在该行右边横线上画一个“√”；如有错误（每行只有一个），则按下列情况改正：
划线部分为多余的词：把该词写在该行右边横线上，并划上斜线（\）。
划线部分为错词：在该行右边横线上写出正确的词。
有漏字符号（^）处缺一个词：在该行右边横线上写出所缺的词。
请在答题卡相应位置答题（每小题 1.5 分，共 15 分）

Dear Linda,

Thanks for your letter. Do you want to know my school days?

I am usually very busy from Monday ^ Friday. In the morning, 46. _____

I get up at about 6:30. Then I usually have two egg and some 47. _____

milk for breakfast. After that I goes to school. I always take 48. _____

the No. 10 bus to school. At around 7:30, I get to school.

The first class begins on 8:00. We usually have math, science, 49. _____

English and Chinese in the morning. I like the math very much. 50. _____

It is difficult and useful. I like Thursday afternoons because we 51. _____

have art and music on Thursday afternoons. I like art. It is really

interesting. My friend Sue likes music very much and he is good 52. _____

at singing. She think it is relaxing. My favorite day is Friday, 53. _____

because I have a P. E. class on that day. I think P. E. is interesting.

I often play volleyball with my friends. I like my P. E. teacher 54. _____

Mr. Hu. He is very nice. He often plays basketball with us. At

5:30 in the afternoon, I go to home. I do my homework after 55. _____

dinner. At about 9:30, I go to bed. What a busy day!

Yours,

Alan

第六部分 书面表达(30分)

书面表达(A部分10分, B部分20分。文中不能出现本人及所在学校、乡(镇)、县(区)的相关信息, 凡抄袭试卷上原句不给分。

A. 下面是一篇未写完的短文, 请认真阅读, 为短文写一个30-40词的结尾, 使短文连贯完整。(10分)

Here is a photo of my bedroom . It is very tidy . look ! my books are on the desk . _____

B. 假如你是 Alice, 是一名七年级学生, 下表是你在 2019 年 12 月某一周的活动安排, 请用英语给你的朋友 Anna 写一封信介绍一下你的活动安排。词数 60 左右。开头和结尾已给出, 不计入总词数。

17th	18th	19th	20th
homework	School basketball game	Mary's birthday party	School Day
21st	22nd	23rd	
art festival	English test	my birthday party	

Dear Anna,

I'm very busy this week. _____
